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JEGYZŐKÖNYV 

 

Időpont: 

2025. május 2. 10:15 

 

Helyszín: 

        Microsoft Teams 

 

Előzetesen kiküldött napirend: 

 

1. Döntés az ELTE HÖK 2024-es évre vonatkozó költségvetési beszámolójáról  

2. Döntés az ELTE HÖK 2025. évi költségvetéséről  

3. Döntés az ELTE TTK HÖK Alapszabálymódosításáról  

4. Egyebek 

 

Napirend: 

 

1. Elnöki és alelnöki beszámolók 

2. Döntés az ELTE HÖK 2024-es évre vonatkozó költségvetési beszámolójáról  

3. Döntés az ELTE HÖK 2025. évi költségvetéséről 

4. Döntés hatáskör átruházásáról 

5. ELTE IK HÖK Alapszabálymódosítás 

6. Egyebek 

 

Domboróczky Balázs 10 óra 18 perckor megnyitja az ülést. 
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Jegyzőkönyvvezető választása 

Domboróczky Balázs felkéri Glück Krisztinát az ülés jegyzőkönyvének vezetésére. Krisztina 

elfogadja a felkérést. 

A Küldöttgyűlés Glück Krisztina személyét, mint jegyzőkönyvvezető, egyhangú szimpátia szavazással elfogadja. 

 

Domboróczky Balázs kérdésére az Ellenőrző Bizottság nevében Hegedűs Dávid megállapítja, 

hogy az ülés szabályosan lett összehívva, viszont egyes előterjesztések kiküldése határidőn túl 

történt, így befogadásukról az adott napirendi pontoknál szavazni kell.  

 

Ezek után Hegedűs Dávid EB elnök megállapítja, hogy az ülés 35 mandátummal jelen lévő fővel 

határozatképes. 

 

Napirend elfogadása 

Domboróczky Balázs szóban ismerteti az előre kiküldött napirend pontjait.  

Az ülés 36 mandátummal jelen lévő fővel folytatódik. 

Hegedűs Dávid javaslatára Domboróczky Balázs új napirendi pont felvételét indítványozza 

Elnöki és alelnöki beszámolók néven. 

A Küldöttgyűlés a javaslatot elfogadja 36 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett. 

A TTK HÖK javaslatára Domboróczky Balázs új napirendi pont felvételét indítványozza Döntés 

hatáskör átruházásáról néven. 

A Küldöttgyűlés a javaslatot elfogadja 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett. 

Az IK HÖK javaslatára Domboróczky Balázs új napirendi pont felvételét indítványozza ELTE 

IK HÖK Alapszabálymódosítás néven. 

A Küldöttgyűlés a javaslatot elfogadja 36 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett. 
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Az ülés 37 mandátummal jelen lévő fővel folytatódik. 

Domboróczky Balázs szóban ismerteti az új napirendet: 

1. Elnöki és alelnöki beszámolók 

2. Döntés az ELTE HÖK 2024-es évre vonatkozó költségvetési beszámolójáról  

3. Döntés az ELTE HÖK 2025. évi költségvetéséről 

4. Döntés hatáskör átruházásáról 

5. ELTE IK HÖK Alapszabálymódosítás 

6. Egyebek 

A Küldöttgyűlés a napirendet elfogadja 37 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett. 

 

1. Az ELTE HÖK tagjainak beszámolói 

Novák Zsófia javasolja, hogy ennél a napirendi pontnál titkosan történjen a szavazás, és erről 

Hegedűs Dávid véleményét kérdezi. 

Hegedűs Dávid elmondja, hogy ne az Ellenőrző Bizottság miatt történjen így vagy úgy a szavazás, 

a számolás és a szavazás tisztasága miatt célszerűbb az online, de ahhoz tíz perc átállási időre lenne 

szükség, mindkettő mellett lehetnek érvek. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy az utóbbi időben többször érkezett javaslat a titkos 

szavazásra, amik nem kerültek elfogadásra. Novák Zsófia kiemeli, hogy ő kifejezetten az online 

ülés nehézségei miatt javasolta. Domboróczky Balázs elmondja, hogy szerinte eddig 

gördülékenyen ment. Takaró Milán elmondja, hogy az ilyen véleményeket és észrevételeket az 

ülés előtt érdemes lett volna jelezni, hogy az Ellenőrző Bizottság is tudjon készülni, és kifejezi, hogy 

szerinte felesleges titkosan szavazni, és megkéri a jelenlévőket, hogy éljenek azzal a jogukkal, hogy 

megfelelően és időben szavaznak. Novák Zsófia kiegészíti, hogy ez a napirendi pont később került 

felvételre, ami megnehezítette, hogy ezt korábban jelezzék.  

A titkos szavazásra érkező határozati javaslatot a Küldöttgyűlés 9 igen, 28 nem mellett nem fogadja el. 

A napirendi ponthoz kiküldött előterjesztést egyben a Küldöttgyűlés 34 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett befogadja. 

 



EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM 
HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

KÜLDÖTTGYŰLÉS 

 

4 

Domboróczky Balázs, elnök elmondja, hogy az utóbbi időben a költségvetés kialakításával volt 

a legnagyobb munka, ami a gólyatáborok szervezése kapcsán is fontos volt, illetve a gólyatáborok 

szervezése zajlik. A kabinetben is sok projekt fut, és sok esemény is szerveződik, amire sok 

szeretettel vár mindenkit, és javasolja, hogy kövessék az EHÖK közösségi média felületeit. A 

HÖOK-kal közös hallgatói fórum kapcsán elmondja, hogy nem vett részt sok hallgató, de köszöni 

azoknak, akik elmentek, illetve elmondja, hogy voltak aktív hallgatók és kérdések, így lenne értelme 

a jövőben is hasonlóakat szervezni, a kapott visszajelzésekkel foglalkozzunk, és kommunikáljuk is 

ezt. Szolgáltatásfejlesztés területén is van előrelépés, a női higiéniás termékek elérhetővé tételével 

kapcsolatban történt egyeztetés a Józsefvárosi Önkormányzat Szociális- és Gyermekjóléti 

Központjával, akinek van tapasztalata ezen a téren. Lehetőséget látnak rá, hogy minden épületben 

kerüljenek elhelyezésre női higiéniás termékek, bár merülnek fel kérdések finanszírozással, 

utántöltéssel kapcsolatban, de úgy gondolja, hogy megvalósítható a projekt. 

Gombás András megköszöni, hogy az elmúlt időszakban több kérdésben sikerült konstruktívan 

együtt dolgozni, de elmondja, hogy az egyetemi szintű hallgatói érdekképviselet bizonyos stratégiai 

elemeit nem tudja támogatni, például a Szenátuson döntés született a költségvetéssel kapcsolatban, 

ahol elhangzott, hogy az Egyetem nem érzi kötelezettségének, hogy szolidaritást vállaljon a TTK-

val az anyagi helyzet okán, illetve a HKR. módosítást is ide sorolja. Elmondja, hogy a Jurátuson 

megjelent véleménycikktől, melyben a TTK is említésre kerül, elhatárolódik, hozzájuk ezekkel az 

állításokkal kapcsolatban megkeresés nem érkezett, és kérdezi Balázstól, hogy őt keresték-e ezzel 

kapcsolatban. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy nem érkezett hozzá megkeresés, de látta a cikket, károsnak 

tartja, a vezetőképző szakmai hiányosságaira érkezett kritikával nem ért egyet, de a megfelelő 

módon érkezett kritikát szívesen fogadja, viszont ezt nem tartja annak. Az olyan vádakat, minthogy 

a sikkasztás történt, nem minősíti, főleg, hogy egy olyan embertől érkezett, aki részt vett az ezzel 

kapcsolatos kivizsgálásban, ahol megállapították, hogy nem történt ilyen. A költségvetéssel 

kapcsolatban elmondja, hogy ő se támogatta volna a közterületesítés kivezetését, a dékánok erről 

külön határoztak. Ha ezzel kapcsolatban van javaslat, vagy bármi, amit EHÖK szinten tenni tud, 

szívesen segíti a folyamatot. 

Xu Jáde Li kéri, hogy a táblázatos formájú beszámolóknál a tisztségviselők fejtsék ki jobban a 

tételeket, mert abból, hogy megbeszélés történt valakivel, nem sok információ derül ki. 
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Domboróczky Balázs elnézést kér, hogy ez most ilyen módon került kiküldésre az idő rövidsége 

miatt, de szívesen megválaszol, illetve a kabinet tagjai is megválaszolnak erre vonatkozó kérdéseket. 

Gyakran ezek általános, nem kifejezetten egy dologra fókuszáló megbeszélések, de igyekeznek 

figyelni erre a jövőben. 

Dobrocsi Dóra megkérdezi, hogy miért maradt le a beszámolók napirendi pont a napirendi pontok 

közül, ugyanis az időhiányt ez okozta. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy az ülés célja a költségvetés minél előbbi elfogadása lett 

volna, és az előző években volt olyan, hogy ezeken az üléseken nem voltak beszámolók, így ezek a 

tapasztalatok és hiányosságok okozták ezt a hibát. 

 

Domboróczky Balázs beszámolóját a Küldöttgyűlés 33 igen, 0 nem, 4 tartózkodás mellett elfogadja.  

 

Glück Krisztina, szervezetfejlesztésért felelős alelnök elmondja, hogy 3 pontban egészítené ki 

a beszámolóját. Először az utánpótlásképzéssel kapcsolatban elmondja, hogy lezajlott a jelentkezés, 

11 fő jelentkezett, amit sikeresnek ítél meg. Velük próbálják felvenni a kapcsolatot, illetve akikkel 

sikerült, velük lezajlottak már személyes beszélgetések. A következő hetekben fognak zajlani a 

programok nekik, melyek egy részét szeretnék tágabb körben is megnyitni. Második pontban a 

vezetőképzőről elmondja, hogy aktívan zajlanak a háttérmunkálatok, amikor érkezik visszajelzés a 

szállásról, elindul majd az előjelentkezés. Korábbi vezetőképzős tapasztalatokat, visszajelzéseket 

szívesen fogad. Harmadik pontban a kabinet munkájának támogatását említi, ülésekről szóló 

összefoglalókat készít, illetve az újonnan csatlakozó tisztségviselők munkáját próbálja segíteni. 

 

Glück Krisztina beszámolóját a Küldöttgyűlés 36 igen, 1 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Teplánszki Vince, gazdasági alelnök elmondja, hogy az elmúlt időszakban munkája a 

hagyományos gazdasági alelnöki teendőkből, és a gólyatábor szervezésének támogatásából állt. 

Rendszeresen egyeztetett a KGH-val és a Szolgáltató Kft-vel. Elkezdődtek szolgáltatásfejlesztési 

megbeszélések a kampuszok körüli étkezési lehetőségek bővítése kapcsán. Az idő nagy részét a 
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költségvetés tervezése tette ki, melynek kapcsán rendszeresen egyeztetett Balázzsal, illetve a 

Kancelláriával és a KGH-val. A bizottság hatékonyan működik. A költségvetési beszámoló kései 

kiküldésében közrejátszott, hogy a KGH-val való egyeztetések betegség miatt csúsztak. A 

gólyatábor szervezése is rendben zajlik, hetente vannak megbeszélések. Hétfőn lezajlott az 

érzékenyítő workshop, ami jó hangulatban telt. Tevékenységének utolsó része a kabinet tagjai által 

szervezett események - például a jövő heti Élménynap - anyagi hátterének biztosítása. 

 

Teplánszki Vince beszámolóját a Küldöttgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Jáger Vivien Napsugár, tanulmányi alelnök a Dr. Tóth Zsuzsanna Eszterrel való egyeztetést 

fejtené ki, ami Verdes Szabolcsnak köszönhetően valósult meg. Az egyeztetés célja az volt, hogy az 

OHV kérdőív kapcsán egy olyan javaslatcsomagot tegyenek, amit tárgyalni fognak. Először a 

kérdőívek célját szeretnék meghatározni, azaz, hogy hol mire használják fel az eredményeket.  

Csidei Bence megkérdezi, hogy mikorra várható az új OHV-k elkészülése. 

Jáger Vivien Napsugár elmondja, hogy ez egy hosszú folyamat, mert szeretnének jógyakorlatokat 

megnézni, illetve dékánhelyettesekkel is egyeztetni, így ebben a félévben még nem várható, inkább 

a következőben. 

Gombás András elmondja, hogy ő úgy tudja, hogy a legutóbbi ilyen kezdeményezés a Minőségügyi 

Irodával való kapcsolatos egyeztetések során futott zátonyra, és megkérdezi, hogy velük történt-e 

egyeztetés. 

Jáger Vivien Napsugár elmondja, hogy ő úgy tudja, a konkrét javaslatok nem lettek elfogadva, 

így a kritikákra reflektálva igyekeztek elindulni, és mivel a legtöbb a GTK-ról érkezett, ezért őket 

kereste meg először. 

 

Jáger Vivien Napsugár beszámolóját a Küldöttgyűlés 33 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Kiss Levente Péter, kommunikációs alelnök elmondja, hogy több nagy projekten dolgozott az 

utóbbi időben, mint az EHÖK NEXTGEN, a Hallgatói Fórum, a Cultural Connection Day. Saját 
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feladatai közül a legjelentősebb az arculat naprakészebbé tétele, illetve egy arculatváltáson is 

dolgozik. 

 

Kiss Levente Péter beszámolóját a Küldöttgyűlés 34 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Kővágó Dóra az Ellenőrző Bizottságtól kér tájékoztatást, ugyanis Kiss Levente Péter nem 

Küldöttgyűlés által megválasztott tisztségviselő. 

Hegedűs Dávid elmondja, hogy ahogy a levelében is megírta, a megbízottaknak is kell beszámolót 

tennie.  

Domboróczky Balázs elmondja, hogy az Alapszabály úgy fogalmaz, hogy ha a Küldöttgyűlés 

átruházza a hatáskörét, beszámolni akkor is a Küldöttgyűlés felé kell. Nem biztos benne, hogy ez 

alapján jól értelmezték a paragrafust, mivel itt nem hatáskör átruházásról van szó, az elnök 

Alapszabály szerint nevezhet ki tisztségviselőt, de nem tartja problémának, hogy a megbízottak is 

számoljanak be. 

Hegedűs Dávid elmondja, hogy az Ellenőrző Bizottság tagjaival egyeztetett erről, és hogy a 

beszámolási kötelezettség tisztségviselőkre vonatkozik, és a megbízottakra is tisztségviselőként 

hivatkozik az Alapszabály. Eddig ez nem így zajlott, de a hétvégén érkezett ezzel kapcsolatos 

kérdés, így tárgyalták ezt, és hozták meg az állásfoglalást. 

Virágh Eszter elmondja, hogy értelmezése szerint a kérdés arra vonatkozott, hogy szeretnék 

megválasztani a megbízott tisztségviselőket. 

 

Mészáros Dorottya, pályázatokért felelős alelnök elmondja, hogy március 10-e óta tölti be a 

tisztséget, így a beszámolója is onnan indul. Az EHÖK-ös pályázatokkal minden rendben zajlik, 

minden ösztöndíjat sikerült kiírni, amit szerettek volna. Szeretett volna nagyobb hangsúlyt fektetni 

a közösségi média megjelenésekre az előző félévhez képest, úgyhogy mentek ki posztok és e-mailek 

is. Továbbá felvette a kapcsolatot a kari ösztöndíjasokkal is, bekérte, hogy náluk milyen lehetőségek 

vannak, és ezek egységesítésén dolgoznak Hősi Rezsővel, illetve tervben van egy képzés megtartása 
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a kliens használatáról, pályázatok kiírásáról és határozatok generálásáról. Ahol hiányoztak kari 

szinten határozatok, azoknak az elkészítését is megkezdték.  

 

Mészáros Dorottya beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 1 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Szabó Vanessza, szociális alelnök elmondja, hogy a Hallgató Jogorvoslati Bizottsággal havi 

szinten üléseznek, ahol egy munkafolyamat-könnyítő stratégián kezdtek el dolgozni, illetve szociális 

határozatokat kezdtek átnézni, hogy ezek jogilag is megállják a helyüket, illetve a pályázók számára 

jobban érthető határozatokat tudjanak kiküldeni. Továbbá részt vett az április 14-ei divízióülésen, 

ahol az ösztöndíjakkal foglalkoztak és elkezdték felmérni, vizsgálták, hogy mi hiányzik a palettáról, 

ki tudják-e egészíteni vagy módosítani. Sok helyen történt váltás a kari szociális elnököknél, szeretné 

megköszönni az eddigi közös munkát, és várja a továbbit az újonnan megválasztott szociális 

elnökökkel. 

Gombos Máté elmondja, hogy szeretne visszajelzést adni azzal kapcsolatban, amit már 

Vanesszának és Balázsnak is jelzett, hogy a kari szociális alelnökük többször próbálta felvenni a 

kapcsolatot, és hosszú időbe, hetekbe telt, így ők nem fogják tudni támogatni a beszámolót. 

Szabó Vanessza elnézést kér ezért, és megköszöni a visszajelzést. Elmondja, hogy a 

szakdolgozatát nemrég adta le, ugyanakkor tudja, hogy ez nem indok. 

Magyar Jázmin Beatrix megkérdezi, hogy mi az oka annak, hogy a szeptemberi bírálói 

jutalmakkal kapcsolatban április 27-én kaptak e-mailt, és tudomása szerint a pontos névsort még 

mindig nem kapták meg, csak az idén végző hallgatók névsora lett begyűjtve. Elmondja, hogy 

referenciaként, tavaly a szeptemberiekkel kapcsolatban március 4-én, a februáriakról április 11-én 

kaptak emailt. 

Szabó Vanessza elmondja, hogy az ő hibája, hogy a munkafolyamat megcsúszott. 

Magyar Jázmin Beatrix elmondja, hogy az új eljárásokkal kapcsolatban is ekkor érkezett e-mail, 

amivel kapcsolatban nagy különbség nincs a tavalyihoz képest, ugyanakkor, ha már volt róla szó, 

hogy van egyeztetés a HJB-vel, van-e lehetőség ezeknek az új eljárásoknak a korábbra hozásával. 
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Szabó Vanessza elmondja, hogy a HJB áttekintette a táblázatot, majd történt egy egyeztetés és egy 

szavazás is, majd EHSZÖB ülésen is szavazni kellett róla, így húzodott el ez az időszak. 

Magyar Jázmin Beatrix jelzi, hogy szerinte érdemes lenne figyelni arra, hogy az áprilisi és a 

novemberi kiértesítések minél hamarabb megtörténjenek a május és december 10-ei hiánypótlási 

határidők miatt. Megjegyzi, hogy rácsatlakozva az előzőre, ő is úgy gondolja, hogy nincs jó hatással 

a kari és az EHÖK szociális alelnökök közötti bizalomra, ha sokáig hallgatják, hogy “ma még 

kiküldöm, holnap kiküldöm, a héten kiküldöm”. Szeretné megköszönni a munkáját, de ezt jelezni 

szerette volna. 

Domboróczky Balázs is megköszöni a visszajelzéseket, és elmondja, hogy ez egy nagyon fontos 

terület és nagy felelősséggel jár, és kifejezi, hogy alapvetően nagyon meg van elégedve Vanessza 

munkájával. Kiemeli, hogy az alapműködés mellett még számos projekt be lett hozva, ami sokszor 

nagyobb leterhelést jelent, mint más feladatkörök esetén. 

Szabó Vanessza is megköszöni a visszajelzéseket, és elmondja, hogy igyekszik javítani az említett 

dolgokon. 

 

Szabó Vanessza beszámolóját a Küldöttgyűlés 18 igen, 7 nem, 11 tartózkodás mellett nem fogadja el. 

Xu Jáde Li jelzi, hogy a Teams miatt nem tudott részt venni a szavazásban. 

Hegedűs Dávid technikai hiba miatt új szavazást rendel el, és érvényteleníti az előző eredményt. 

Szabó Vanessza beszámolóját a Küldöttgyűlés 19 igen, 7 nem, 11 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Boros Réka Judit, külügyi alelnök elmondja, hogy az ő beszámolója az ülés napjának reggelén 

került kiküldésre, aminek megvannak az okai, de hozzátenné, hogy írásost választ kapott arról, hogy 

ezen a Küldöttgyűlésen nem kell beszámolniuk, de elnézést kér a helyzetért. Az Erasmus Start 

kapcsán elmondja, hogy nem történt nagy előrelépés számokban előző félévekhez képest, ezzel 

kapcsolatban belülről nagyon sok a meglátás, és tudják, hogy hol tudnának még fejlődni. Ennek 

ellenére a nagyságrendileg 120-130 pozitív elbírálású pályázattal elégedettek. Beszámol még a 

CHARM-EU chair pozíciójához kapcsolódó networking eseményről, ahol a hallgatói 

érdekképviselet népszerűsítéséről lesz szó Európa-szerte, amihez a következő héten egy jelenléti 
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work session is kapcsolódik. Az EHKB működését újszerűnek és nagyon pozitívnak ítéli meg, és 

hálás a bizottság tagjainak és a meghívottaknak. Bízik benne, hogy az ehhez kapcsolódó 

keretrendszer módosítása is végig tud futni a közeljövőben. Elmondja, hogy a beszámolójában 

olvasható egyeztetések nagy része a Cultural Connection Day-hez kapcsolódik, ami reméli méltó 

folytatása tudott lenni a tavalyi elődjének. Ennek kapcsán szeretne köszönetet mondani a PPK, IK, 

TÓK, TáTK és BGGyK HÖK számára, akik különösen sok energiát fektettek az esemény 

lebonyolítására. Az esemény nagyon pozitív elbírálásban részesült nem csak hallgatói, de rektori és 

kancellári szintről is, amit már becsatornázott a bizottság és Laura Alzmeter irányába is, aki a 

társfőszervezője volt az eseménynek. Azt gondolja, hogy az eseménynek helye van 2026-ban is, 

még ha az EHÖK rendezvényekért felelős referens hiánya érződött is, illetve a kommunikációs 

alelnöki tisztség is a szervezés közben lett betöltve, ekkorra már kidolgoztak kommunikációs 

stratégiát, és kijelöltek kommunikációért felelős személyt. Látták, hogy min kell változtatni jövőre, 

mi nem működött jól, ezzel kapcsolatban többféle kiértékelés is lesz. Egy hatalmas projektje volt 

ez az EHÖK-nek, az ISAC-nek és a Nemzetközi Stratégiai Irodának, aki a költségek nagy részét 

állta, illetve szeretne köszönetet mondani a Laura által vezetett munkacsoportnak a rengetek 

segítségért. A CCD mellett számos más projekt is futott, például hallgatói kiállítás a Book of Your 

Life közösségi térben, nemzetközi hallgatókat érintő mentorprogram, mentortovábbképzés és az 

EHKB együttműködéseit is igyekszik fejleszteni új partnerekkel, és a meglévőek irányába is, mint 

az Erasmus Student Network vagy az egyetemi Stipendium Hungaricum mentorkoordinátor felé. 

 

Boros Réka Judit beszámolóját a Küldöttgyűlés 34 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

2. Döntés az ELTE HÖK 2024-es évre vonatkozó költségvetési beszámolójáról 

A napirendi ponthoz kiküldött előterjesztést a Küldöttgyűlés 36 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett nem befogadja. 

Teplánszki Vince, gazdasági alelnök elnézést kér, hogy késve készült ez a beszámoló. 

Elmondja, hogy a 2024-ben elfogadott költségvetéstől többször eltért, de ezek az SAP-ből kiírt, 

hivatalosnak tekinthető adatok. Több tétel nincs részletezve, mert számos keretátrendezés történt, 

például gólyatábor, számítógépvásárlás kapcsán. A KGH ezeknek a tételes kilistázását nem vállalta, 

mert nagyon sok volt belőle, így csak a gólyatáborral kapcsolatos került bele a beszámolóba. A 

közös keretre később megérkező 35 milliós tétel miatt is vannak benne eltérések. 
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Gombás András megkérdezi, hogy az év elején tett észrevételeket, amiket a tavalyi költségvetés 

kapcsán tettek, sikerült-e mind rendezni. 

Teplánszki Vince elmondja, hogy amennyiben arra gondol, hogy például a GTK-nak nagyobb 

összeg jutott a könyvelés során, akkor igen, a gólyatábor rendezése után ezek visszarendezésre 

kerültek. 

 

Az ELTE HÖK 2024-es évre vonatkozó költségvetési beszámolóját a Küldöttgyűlés 36 igen, 0 nem, 0 

tartózkodás mellett elfogadja. 

 

3. Döntés az ELTE HÖK 2025. évi költségvetéséről 

Teplánszki Vince elmondja, hogy a Gazdasági Bizottsággal és az Elnökséggel is egyeztetve lett. 

A Kancellária azt várja el, hogy május 10-ig kerüljön elfogadásra a költségvetés a megfelelő 

forrásallokáció érdekében. A költségvetés kialakításában két arányszámmal dolgoztak, az egyik felét 

összes hallgató arányában osztották fel, a másikat azon hallgatók arányában, akik után az Egyetem 

is kapja a támogatást. A gólyatábori költségek felosztásánál is hasonló a módszer. Létrehoztak egy 

kompenzációs keretet, amely a kisebb részönkormányzatok költségvetési igazságosságát biztosítja. 

Továbbá létrejönne egy külön gólyatábori funkcióterület, amely a közös kerettől elkülönülten tudja 

kezelni a gólyatábor költségeit, hogy ezek ne mosódjanak össze.  

Gombás András elmondja, hogy ahogy erről elnökségi ülésen már szó volt, várható a fenntartó 

részéről célzott támogatás az ELTE HÖK számára rendezvényszervezés céljából, és megkérdezi, 

hogy ennek megérkezése mikorra várható. Továbbá megkérdezi, hogy új forrásallokációs modell 

felülvizsgálatát mikorra tervezik. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy remélhetőleg a támogatás még a gólyatábor előtt 

megérkezik. A forrásallokációs modell kapcsán elmondja, hogy amennyiben a költségvetés 

elfogadásra kerül, ennek mintájára egy szöveges tervezet már készült, amit egy 

Alapszabálymódosítással lehetne beiktatni, de ez még pontosítás alatt van. 

 

Az ELTE HÖK 2025. évi költségvetését a Küldöttgyűlés 35 igen, 1 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
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4. Döntés hatáskör átruházásáról 

Domboróczky Balázs ismerteti a határozati javaslatot: 

“Az ELTE HÖK Küldöttgyűlés a 2024. évi maradványok felhasználására vonatkozóan megbízza 

az ELTE HÖK Elnökséget a HKR 94. paragrafusából adódó hallgatói önkormányzati jogosultság 

gyakorlásával.” 

 

A határozatot a Küldöttgyűlés 36 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

5. ELTE IK HÖK Alapszabálymódosítás 

A napirendi ponthoz kiküldött előterjesztést a Küldöttgyűlés 34 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett nem befogadja. 

Domboróczky Balázs megkéri Török Bálint Bencét, hogy vezesse fel a napirendi pontot. 

Török Bálint Bence elmondja, hogy a módosítás a tisztségviselői feladatkörök pontosítását 

tartalmazza, illetve munkacsoportok és állandó referensek kerülne be az eddigi eseti referensi 

pozícióból. Így a módosítás az átláthatóságot is szolgálja. 

 

Az ELTE IK HÖK Alapszabálymódosítást a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Kovács Viktória jelzi, hogy a Teams miatt nem tudott részt venni a szavazásban. 

Hegedűs Dávid technikai hiba miatt új szavazást rendel el, és érvényteleníti az előző eredményt. 

Az ELTE IK HÖK Alapszabálymódosítást a Küldöttgyűlés 36 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

6. Egyebek 

Gombás András elmondja, hogy azért került végül levételre a TTK HÖK Alapszabálymódosítás 

napirendi pont, mert náluk szokás, hogy a Kari Tanács is véleményezi a módosítást, és ez a folyamat 

még zajlik, így következő alkalomra fogják ismét benyújtani. 



EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM 
HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

KÜLDÖTTGYŰLÉS 

 

13 

Gombos Máté elmondja, hogy a maradványok átrendezésére vonatkozó előterjesztést támogatja, 

de a jövőre való tekintettel jelezné, hogy egy hallgatói arányokban kimondott arányszámot, mint 

maximum átrendezhető keret beépülését támogatná. 

 

Domboróczky Balázs 11:57 perckor lezárja az ülést. 

 

Határozatok A Küldöttgyűlés a javaslatot az új napirendi pont 

felvételére elfogadja 36 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

mellett. 

A Küldöttgyűlés a javaslatot az új napirendi pont 

felvételére elfogadja 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

mellett. 

A Küldöttgyűlés a javaslatot az új napirendi pont 

felvételére elfogadja 36 igen, 0 nem, 0 tartózkodás 

mellett. 

A Küldöttgyűlés a napirendet elfogadja 37 igen, 0 nem, 

0 tartózkodás mellett. 

A titkos szavazásra érkező határozati javaslatot a 

Küldöttgyűlés 9 igen, 28 nem mellett nem fogadja el. 

A napirendi ponthoz kiküldött előterjesztést egyben a 

Küldöttgyűlés 34 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett 

befogadja. 

Domboróczky Balázs beszámolóját a Küldöttgyűlés 33 

igen, 0 nem, 4 tartózkodás mellett elfogadja.  

Glück Krisztina beszámolóját a Küldöttgyűlés 36 igen, 

1 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Teplánszki Vince beszámolóját a Küldöttgyűlés 37 

igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Jáger Vivien Napsugár beszámolóját a Küldöttgyűlés 

33 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Kiss Levente Péter beszámolóját a Küldöttgyűlés 34 

igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Mészáros Dorottya beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 

igen, 1 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Szabó Vanessza beszámolóját a Küldöttgyűlés 19 igen, 

7 nem, 11 tartózkodás mellett elfogadja. 

Boros Réka Judit beszámolóját a Küldöttgyűlés 34 

igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja. 

Az ELTE HÖK 2024-es évre vonatkozó 

költségvetési beszámolóját a Küldöttgyűlés 36 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Az ELTE HÖK 2025. évi költségvetését a 

Küldöttgyűlés 35 igen, 1 nem, 0 tartózkodás mellett 

elfogadja. 

A határozatot a Küldöttgyűlés 36 igen, 0 nem, 0 

tartózkodás mellett elfogadja. 

A 5. napirendi ponthoz kiküldött előterjesztést a 

Küldöttgyűlés 34 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett 

nem befogadja. 

Az ELTE IK HÖK Alapszabálymódosítást a 

Küldöttgyűlés 36 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett 

elfogadja. 

 

 

 

Domboróczky Balázs 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Hegedűs Dávid 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

Glück Krisztina 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

szervezetfejlesztésért felelős alelnök 


